
 
 
 
 

 
 

  
       Reservation  

Kommunstyrelsen 2018-02-07, ärende 7  
“Beställning Parkskolan”  

 
  

Bygg inte en högstadieskola (Parkskolan) utan matsal!  
 
När kommunen fattade beslut om att vi ska bygga en ny gymnasieskola, som vi inte behöver 
och som vänsterpartiet är emot, inleddes en flyttkarusell för några av kommunens 
grundskoleelever. Den nya gymnasieskolan ska byggas där grundskolan Svaneskolan idag 
ligger. Det betyder att Svaneskolans högstadieelever (skolan har bara årskurserna 7-9) 
måste flytta för att ge plats åt gymnasieelever. Bara det känns fel: Att flytta en omtyckt och 
fungerande skola för att bygga en gymnasieskola som vi inte behöver.  
 
Nu finns dessutom förslaget att Svaneskolans högstadieelever ska flytta några hundra meter 
ner mot Stadsparken och ha sin undervisning i Parkskolan, som blir tom när internationella 
grundskolan flyttat ut. Eleverna får nätt och jämt plats i Parkskolan, och för att få plats har 
matsalen prioriterats bort.  
 
Vänsterpartiet anser att det är dåligt att planera en ny högstadieskola utan matsal. Det är 
visserligen hälsosamt för eleverna att promenera, men vi vet att lunchtiderna redan idag är 
så pressade att den där extra promenaden tillbaka till gamla Svaneskolans matsal från 
Parkskolan riskerar att innebära mer stress för elever och lärare. Det finns också risk att 
eleverna väljer att göra annat på lunchrasten än att gå till Parkskolan, går ut på stan eller 
sitter kvar inne i skolan (framförallt på vintern eller vid dåligt väder), vilket inte är bra för 
deras energi under skoldagen.  
 
Vänsterpartiet är övertygad om att alla skolor behöver en egen matsal, ett eget bibliotek och 
andra lokaler utöver undervisningssalarna, och vi röstade därför nej till nya Parkskolan på 
kommunstyrelsen.  
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